
 

  

 Til stede: Jena, Erik, Morten, Kristine, Nanna, Birgitte, Lotte, Tina og Tina.      

Afbud: Marie. 

Godkendelse af referat fra d. 28/10 2024 

Referatet er godkendt. 

Orientering samt punkter fra daglig leder. 

Det går godt med den nye pony. Jumanis adfærd er til tider problematisk. Overvejer at lade 

eleverne ride uden sadel på ham. 

Nanna kunne godt tænke sig at få taget nye billeder af elevhestene. Vi ser på det når der er 

overblik over økonomi/indkøb af nye ponyer.  

Det går fremad med Armani efter at han fik fjernet en tand.  

 

Orientering fra formand. 

Intet nyt 

Orientering samt punkter fra ejere. 

Se punkt omkring økologi. 

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi. 

 

Opfølgning af plan ift. fonde. 

Vi har søgt og fået 20000 til en pony fra Mørke Sparekasses fond.  

Derudover søges renoveringspuljen fra Nordea til rytterstue, sekretariat og nyt badeværelse.  

Der arbejdes på strategi for fondssøgning til udendørsbane.  

 

Orientering fra besøget af Dan Boyter. 

Det var et fint besøg med rundvisning og en masse information omkring Kongsvad. Han var 

interesseret og lydhør.  

 

Referat bestyrelsesmøde. 
Kongsvad Rideklub Thorsager 

Stationsvej 46a, 8410 Rønde 

 

Torsdag d.  5/12 2024 kl. 18:00 hos Jena 



 

Orientering fra besøget af borgmesteren. 

Det var en god snak med borgmesteren og han virkede også meget lydhør. Vil gerne støtte op 

omkring fondssøgning. Der bliver taget kontakt i forhold til fremtidige ønsker om renovering af 

udendørsbaner. 

 

Økologi. 

Ejere er blevet kontaktet af Innovations center for økologisk landbrug. Når man ikke sprøjter og 

gøder jorden, kan rideklubben certificeres som økologisk rideklub. Dette takkes der ja til. 

 

Drøfte mandat til ekstraordinært repræsentantskabsmøde. 

Der er repræsentantskabsmøde lørdag d. 7/12.  

Bestyrelsen er enig om hvad der skal stemmes til mødet. 

 

Visioner for Kongsvad. 

Drøftes på næste møde. 

Kæphestebane. 

Drøftes på næste møde. 

 

 

Årshjul: 

Julearrangement/julefrokost 

Der er arrangeret julefrokost fredag d. 31/1.  

 

Eventuelt: 

Punkt til januarmødet omkring prisstigninger/økonomi.  

 

Kristine har bestilt kasser til pant, i stedet for posen i rytterstuen.  

De stilles op i ridehallen og rytterstuen.  

 



 

Julelupoen vil gerne komme forbi Kongsvad. Vi kan måske arrangere noget i forbindelse med 

julestævnet næste år.  

 

Der arbejdes stadig på at finde en der sælger hø og samtidig vil hente møddingen.  

Der kommer snart mere hø.  

 

Julegaver til daglig leder og undervisere.  

Kristine køber.  

 

Opdatere regler/forventninger for nye opstaldere/Venteliste. 

 

Næste møde:  

22. januar 2025 hos Marie. 

 

 

 

 



 

 

 


